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Skolebestyrelsesmøde 10  
Tirsdag den 16/6 2020 kl. 17.00 - 19.05 med efterfølgende spisning 

 

Mødeleder: Jane 

 

 

 
Tidsramme: Indhold: 

 
Bilag: 

1. 17.00– 18.00 
Valgmøde 
Årsberetning 

- Filmes i morgen og sendes ud 
Kandidater til bestyrelsen 

- Arne, Jane og Sanne genopstiller ikke. John går ind som 
bestyrelsesmedlem. 

- Souhair, Desirée, Kim, John og Karina fortsætter 
- Mette- 2 år (Hold 2) og Johnny (0.kl.) stiller op 
- Suppleant: Mette (6. kl + 7. kl) og Karina (deltager som 

udgangspunkt ikke i møderne) 
- Bestyrelsen skal bestå af 7 medlemmer og gerne et antal 

suppleanter.  
- Kandidaterne skal selv tage stilling til, om de vil opstille 

for 2 eller 4 år. 
- Kim stopper næste sommer, da hans søn går ud af 9.kl. 

 

 

 

2. 18.00 – 18.20 
Orientering fra skoleleder 
Kanonerne afvikles 

- Grundet store udgifter til forsikring. 22.000 kr. om året. 
- 5 gives til FDF med aftale om, at vi kan låne dem når de 

er ledige. Ligger ved højskolen 
- 5 er solgt 
- Stadig en kanotrailer til salg 

Elevtal 
- Vi starter 3 7. klasser.  

- En sportsklasse  
- To klasser med 28 og 29 elever i hver. 

- Kommende 6. kl: 27-28 elever 
- Kommende 5. kl: 27-28 elever 
- Alle klasser har 4 timer om ugen med dobbeltlærer timer 
- Der er AKT tilknyttet årgangen 
- De store klasser vækker bekymring, særligt fra forældre 

fra Resenbro, hvor de kommer fra en lille klasse. 
- Keld skriver en forklaring til forældrene i de store 

klasser, med forklaringer til ressourcefordeling og 
hvordan Langsøskolen vil håndtere de store klasser. 

- Kommende 4. klasser cirka 14 elever 
- Kommende 1. og 2. klasses sammenlægges, så de bliver 

22 elever. 
- Kommende 0. klasse 17 elever 

Status på omplaceringer 
- Der er omplaceret 7 medarbejdere + en leder 
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- Birgitte bliver pædagogisk leder for 0.-9.kl  ca. (30 
medarbejdere). 

- Helga bliver pædagogisk leder for D-klasserne (ca. 15 
medarbejdere + PLC). 

- Keld bliver nærmeste  leder for SFO og Klub. (ca. 15 
medarbejdere + skoleleder). 

- Line fortsat pædagogisk leder for inklusionscentret  (30 
medarbejdere). 
 

LFSI - Lokale Fleksible Specialiserede Indsatser 
- Erstatter 9 timers støtte, som man før ansøgte om ved 

PPR. 
- LFSI: skal vi selv prioritere hvordan vi fordeler støtten.  

- Tildelingsmodellen betyder, at vi får færre 
penge til denne opgave. 

- 2021 ser det ud som om at der kommer flere 
penge til LFSI 

- Vi vil lade os inspirerer af Rejsehold. Det 
betyder støtte og vejledning i en periode. Kan 
både være med fokus på en enkelt elev og en 
klasse. 

- Overordnet handler det om, at inklusionscenteret i 
kommunen skal gøres mindre og flere elever skal 
inkluderes. Flere ressourcer skal flyttes til 
distriktsskolerne, som selv skal løse opgaven. 

- Det er blevet sværere at få lavet en PPV, hvilket er 
grundlag for at et barn kan indstilles til udredning. 

- Kunne være et relevant emne at tage op til 
møderne med politikerne.  

 
Omorganisering i Skoleafdelingen 

-  
Orientering fra bestyrelse: 
Landsmøde “Sammen om fremtidens Folkeskole - viderefør de 
gode erfaringer fra Coronaskole” 21. november 2020 

- Invitationen kommer først i det næste skoleår 
- Oplæg, netværk og inspiration 

 
 

3. 18.20 – 18.40 
Politiske drøftelser om skolestruktur 
Brev til BUU og svar 

- Vi har diskuteret nogle af de emner der blev bragt op og 
afventer skoleafdelingens udmelding på området 

- Videre drøftelse 

 

 
 

 

4. 18.40 - 19.00 Næste skoleår 
Ansøgning om kortere skoledag 

- Vi har ansøgt om kortere skoledag 
- 4.6. kl skal have 31 frem for 33 timer 
- 7.-9.kl skal have 33 frem for 35 

Bilag vedlagt 
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- Inklusioncenteret 30 timer for 4.kl-9.kl undtaget 9D som 
har 31 timer. 

- De timer der spares, bruges som dobbelt lærertimer 
Godkendelse af timeplan -  Skemaer og prioriteringer 

- Gennemgang af prioritering ift. minimumstimetal 
- Vi giver det vejledende timetal over hele linjen. 

- Undtaget er 7S, som ikke har obligatorisk HDS, 
men kan vælge det som valgfag. Dette for at 
gøre plads til deres træning. 

- 5. og 6. kl. musik, samles så de har 2 timers 
musik på et år frem, for 1 time om året i 2 år. 

- Keld udsender det som bilag til gennemlæsning  
Ledelsesteam 

- se under under punktet om omplacering 
 

  

9. 19.00 - 19.05 Eventuelt 

Vikarmodellen - evaluering 

- Grundlæggende en god model 
- Nogle har et skema der gør, at de ikke kan nå at dække 

deres vikartimer 
- Timerne skal fordeles anderledes 
- Modellen skal tilrettes lidt 
- Økonomisk er der, som planlagt, brugt færre penge på 

vikar 
- Forældrene oplever der har været mere ro 
- Giver tryghed, at det er en de kender der har timerne 

Mødeplan 

- Første møde tirsdag den 18/8-20 kl. 17.00 
- Den nye mødeplan præsenteres på første møde 

TAK 

- Stort tak til Jane og Arne for deres arbejde i bestyrelsen 
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